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Uranienborg Skolekorps 

Protokoll Årsmøtet 18. mars 2009 
 

Til stede: Inger Schedell Flattum, Anette Simonsen, Einar Bratli, Inger Schjoldager, Per 

Gørvell, Jan Thomas Hellener, Beate Styri, Trond Elverum, Nina Rostrup, Synøve Buan, 

Morten Buan, Svein W. Wilhelmsen, Benedicte Quist-Hanssen, Catherina Lande 

 

Meldt forfall: Birgit Aanderaa/Geir Øvensen, Arild Myhren, Andreas Haug, Tom Flattum, 

 

Fraværende: Arveschoug/Myklestu, Dignæs/Eikeland, Jensen/Hegnar, Aarnes, Haile, 

Viken/Taksdal, Barra/Bravo, Llewelyn, Yran/Syversen, Godal, Lefever, Hauger/Bech, 

Juve/Nansen, Bratland/Husstad 

 

1) Konstituering av årsmøtet. 

Årsmøtet ble konstituert v/ Styreleder Beate Styri 

 

2) Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent. 

 

3) Godkjenning av dagsorden/saksliste 

Dagsorden/ saksliste ble godkjent med et tillegg om at budsjett for 2009 behandles under pkt 6) 

 

4) Valg av møteleder og referent. 

Som møteleder ble Morten Buan valgt. Anette Simonsen og Beate Styri ble valgt til referenter 

 

5) Valg av to personer til å underskrive protokollen. 

Catherina Lande og Svein W. Wilhelmsen  

 

6) Godkjenning av årsmelding og regnskap for 2008. 

Årsmelding: 

Årsmeldingen ble delt ut og lest opp av styreleder Beate Styri. Årsmeldingen ble deretter 

godkjent. 

 

Årsregnskap: 

Korpsets økonomi hadde en betydelig forverring i 2008 da det ble oppdaget midtveis i året (etter 

overgangen til nytt styre) at flere store regninger ikke var betalt (bla forsikringer, lønn 

spillelærere, feriepenger osv). Ved at alle styrmedlemmene fremskyndet sin 

kontingentinnbetaling klarte de å overstige likviditetskrisen. Det forrige styret vedtok at 

spillelærere skulle kun lønnes ved dekning av honorar og ikke som lønnstagere (med 

arbeidsgiveravgift og feriepenger). Høstens historiske loppemarked bidro selvfølgelig også til en 

forbedring av korpsets økonomi,  

 

Årsregnskap for 2008 forelå ikke.  Kasser Inger Schjoldager informerte om at hun hadde tatt 

over som kasserer da ingen andre i styret tok på seg denne oppgaven. Hun informerte imidlertid 

om at hun ikke hadde erfaring med å føre regnskap, så dette ville hun ikke påta seg. Styret 

godkjente dette, da hun var den eneste som påtok seg oppgaven og var den som kjente 

faktureringssystemet som blir brukt av korpset. Inger har betalt regninger, samlet bilag og 

utstedt fakturaer. 
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Møteleder påpekte at i følge vedtektene må et årsregnskap foreligge. Etter en etterlysning av 

kunnskaper innen regnskapsførsel tilbød Styremedlem Synnøve Buan seg å gjennomgå bilagene 

å se om hun kunne klare å få satt opp et regnskap som kan godkjennes.  

 

Det ble deretter bestemt at Korpset avholder et ekstraordinært styremøte på våren (mai/juni) 

hovedsakelig for å vedta nye vedtekter, og hvor et ferdig regnskap kan godkjennes. 

 

Budsjett: 

Kasserer hadde satt sammen et budsjett for 2009, og budsjett for 2009 og fjorårets budsjett for 

2008 ble delt ut. Budsjettdiskusjonen ble også en diskusjon om aktiviteter som skulle 

gjennomføres.  

Følgende Punkter ble diskutert: 

- Kontingent medlemmer. Etter en del diskusjon om kontingenten burde økes, ble det bestemt 

å la kontingenten forbli den samme; nemlig NOK 1.900 pr halvår (og NOK 1.650 pr halvår for 

søsken/barn nr 2) 

- Dugnadsarbeid 17. mai. Fjorårets ekstremt kalde 17. mai (og gravearbeider i 

Riddervoldsgate) hadde dramatisk utslag på inntektene i fjor og korpset ble sittende igjen med 

både pølser, is og brus. Dette ble imidlertid solgt på loppemarked og juletretenning senere på 

året. Forhåpentligvis vil inntektene bli bedre i år. Det er som vanlig søkt om to salgsboder i 

Slottsparken, og det ble bestemt å forsøke å beholde disse. Det ble også foreslått å tenke på om 

man kunne kjøpe inn billigere salgsvarer (for eksempel etter en tur til Sverige). Forslagene tas 

videre av 17. mai komiteen   

- Dugnadsarbeid loppemarked. Korpset gjorde et historisk bra loppemarked og det ble vist til 

oppsummeringsmøtet som ble avholdt i november i fjor. Noen emner som ble diskutert var; 

Prising av varer bør gjøres klarere så en unngår å selge for billig. Det skal investeres i oppheng 

til klesavdelingen.  Knusebilen beholdes, men bøker skal nå spares til Bokcaféen (se forslag 

nedenfor) og Fattighuset skal kontaktes i tilfelle de ønsker å hente klær søndag kveld. Det skal 

satses mer på forarbeidet med oppsett av bord og dekking av gulv etc fredag kveld. Alle foreldre 

bør være på plass til innrykket lørdag morgen.  

- Søknader: Styreleder og materialforvalter har sendt følgende søknader: Frifond, 

Sparebankstiftelsen, Fokus Engasjement, Gildefondet om penger til nye instrument. Vi fikk kr 

10 000 fra Frifond i 2008 til dette formålet. Det ble kjøpt en trombone og en piccolo for disse 

midlene. Videre ble det søkt om og bevilget to salgsboder i Slottsparken til 17. Mai, 

Rytterkorpset om ledsagelse i toget 16. mai og tillatelse hos politiet til å marsjere i gatene. 

Styreleder og fortsetter å søke fonds og legater i 2009.  

 

7) Saker fremmet av musikkorpsets styre; endring av vedtekter 

Vedtekter: 

Styret ønsket å fremlegge nytt forslag til vedtekter men hadde ikke kommet i mål med dette 

arbeidet da vedtektene må koordineres med Norges Musikkorpsforbund. Det ble bestemt at 

arbeidet kunne fortsette (ledet av Beate Styri) og at et nytt forslag til vedtekter skal legges frem 

på det ekstraordinære styremøtet (se pkt 6 - årsregnskap). 

 

Bokcafé:  

Som et bidrag til å sikre inntektene til korpset ble det foreslått av å arrangere en Bokcafé. Denne 

ideen fikk vi fra Ida/bolteløkka skolekorps, som har hatt god erfaring med å selge restopplaget 

av bøker fra loppemarked på en bokcafé. Her forslås at vi forsøker å arrangere en Bokcafé etter 

samme prinsipp, og at det arrangeres café i Bessa samtidig. Årsmøtet vedtok forslaget og Anette 

Simonsen ble valgt til leder for Bokcaféen. Det blir dermed en komité til, hvor interesserte 

foreldre kan bli med i. Fint om noen fra bokavdelingen melder seg til denne komitéen.  
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Korpstur til Island fra 20.- 24. juni 2009: 

Inger Schedell Flattum informerte om korpsturen. Påmelding er fortsatt mulig, da det fremdeles 

er plasser igjen på flyet. Meld dere til Beate Styri. Prisene er ca 5250.- kr pr barn og ca 5400.- pr 

voksen. Vi skal bo på et gjestehjem i Reykjavik og der er det to-mannsrom til voksen og 6-

mannsrom til barna. Det blir flere turer under oppholdet. Inkludert i prisen er en tur til Den blå 

lagune, med bading i de varme kildene. På Island er det også veldig gunstige priser på mat og 

drikke, og vi jobber med å se på hva korpset kan bidra med økonomisk her. 

Dere som enda ikke har meldt dere på, så er det enda ikke for sent! 

 

8) Valg av styre. 

Styremedlemmene som ble valgt i fjor var for 2 år. Samtidig er det viktig med noe årlig 

utskifting for å sikre kontinuitet. Arild Myhren har sittet i 2 år, og ønsket å gå ut av styret da det 

blir for mye for en familie og ha to styremedlemmer.  

Anne Lise Taylor Elverum (Cecilia) ble valgt inn (over  telefon). 

Når styret konstitueres vil arbeidsoppgaver bli fordelt for 2009. 

 

9) Valg til komiteene, leder velges særskilt: 

a. Loppemarked. Leder Øystein Wiik  

b. 17.mai: Leder Morten Buan 

c.  Kafeteria: Leder Bodil Dignæs 

d.  Tur: Leder Inger Schedell Flattum 

e. Valgkomite: Korpsets styre. 

Ny komité: Bokcafé: Leder Anette Simonsen 

 

For detaljer se vedlegg 2 

 

Styreleder Beate Styri mottok tilslutt blomster og STOR TAKK fra Årsmøtet. Arild Myhren, 

Tom Flattum og Einar Bratli mottok en flaske rødvin hver for den omfattende innsatsen i 

koordinering av katalogutdelingen. 

 

Møtet ble hevet ca kl 19:30 

 

Det ble minnet om Korpsseminar og ryddedugnad søndag 29. mars 2009 

 

Vedlegg 1 Årsmeldingen  

Vedlegg 2 Styre og komiteer 2009  

Vedlegg 3 Budsjett 2009
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Vedlegg 2. Styret og komiteer i 2009 
Styre 2009: 
Styremedlemmer  
Beate Styri, leder (valgt 2008) 
Inger Schjoldager, Kasserer (valgt 2008) 
Einar Bratli (valgt 2008) 
Per Gørvell (valgt 2008) 
Synnøve Buan, (valgt 2008) 
Karl Strøme, dirigent 
 
Korpsrepresentantene (2 stk) velges for 1 år av gangen. Ny velges så snart som 
mulig etter årsmøtet på en korpsøving 
Theodor Astrup Wiik, korpsrepresentant (valgt 2008  
Maria Hvaring (slutet høst 2008)  
 
Varamedlemmer: 
Maria Hellener, uniformsansvarlig 
Anne Lise Taylor Elverum,   
 
 
Foreldrekomiteer 2009 
17. mai-komite: Morten Buan (leder), Knut Myklestu, Bhrane Haile, Terje Viken, 
Maria og Jan Thomas Hellener, Nils Petter Lotherington, Andreas Haug, Cecilie 
Bjorbækk, Anne Katrine Bratland (Simon), Espen Husstad (Simon), Cecilie 
Hauger, Tom Bech, Eivind Godal, Barbara Godal, Trond Elverum, Anna 
Elisabeth Elverum, Julia Yran og Bernt Syversen (Sara), Mathias Barra (Angelo), 
Maria Ingrid Mena Bravo  
Turkomite: Inger Schedell Flattum (Leder) Nora Taksdal +, dirigent og to 
korpsrepresentanter. 

Kafeteria: Bodil Dignæs (leder), Beate Styri, Astrid Arveschoug, Semira 
Weldejesus, Synøve Buan, Maybritt Jensen, Benedicte Quist-Hansen, Eirin 
Lorentzen, Nina Rostrup,  

Loppe 24-25 Okt 2009: Øystein Wiik (leder), Inger Scholdager, Einar Bratli 
og Beate Mordt, Håkon Hegnar, Liv Osa og Per Gjørvel, Arild Myhren, Olav 
Eikeland, Birgit Aanderaa og Geir Øvensen, Elaine og Haakon Aarnes, Morten 
Buan, Catherina Lande, Tom Flattum. Merete og David Llewelyn, Svein 
Wilhelmsen, Knut Henrichsen, Erik Nansen, 

Bokkafè (etter loppemarked): Anette Simonsen (leder), Inger Schedell Flattum 
(fra Kafeteriakomiteen), Jenny Juve og andre fra bokavdelingen, og alle andre 
interesserte er velkommen i komiteen.  

Valgkomité: Medlemmer fra korpsets styre, samt utnevning av en ekstra 
forelder utenom. 
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Vedlegg 3 Budsjett 2009 

BUDSJETT FOR Uranienborg Skolekorps 2009 (2008) 
    

KONTO NAVN Budsjett 2009 (Budsjett 2008) 

    

3010 Kontingent medlemmer -140 000,00 -140 000,00 

3110 Spilleinntekter 0 0 

3120 Dugnadsarbeid 17. mai ( netto) -35 000,00 -80 000,00 

3121 Dugnadsarbeid loppemarked ( netto) -210 000,00 -170 000,00 

3124 Inntekt fra loddsalg  -6 000,00 

3125 inntekt kafeteria (netto) -5 000,00  

3130 Off støtt kommune /fylke  -45 000,00 

3131 off. støtte NMF frifond -12 000,00 -12 000,00 

3140 VO tilskudd  -1 000,00 

    

5000 lønn dirigent 138 000,00 
350 000,00 

5011 lønn instruktører (ca beløp) 206 000,00 

6009 korpsgensere 4 000,00 4 000,00 

6011 medaljer 5 000,00 8 000,00 

6020 rekvisita til instrumenter 6 000,00 6 000,00 

6021 instrumenter 20 000,00 20 000,00 

6030 noter 4 000,00 2 000,00 

6300 rep. Velikehold instrumenter 10 000,00 14 000,00 

6100 kontingent NMF 10 500,00 15 000,00 

6101 Kurs  5 000,00 

4200 turkostnader 10 000,00  

6102 seminarkostnader 5 000,00 6 000,00 

6700 Diverse utstyr  3 000,00 

7510 forsikringspremier 6 000,00 11 000,00 

3150 utleie av popcornmaskin -6 500,00  

7610 Styre og årsmøte kostnader  1 000,00 

7611 sosiale tiltak:kino Piza Bowling 7 000,00 4 000,00 

6710 porto, kontorrekvisita 1 000,00 2 000,00 

7780 Bank og kortgebyr 1 500,00 1 500,00 

7790 Diverse kostnader  1 000,00 

8070 renteinntekter -1 000,00 -300,00 

    

 underskudd(+) overskudd(-) 24 500,00 -800,00 

    

3124 Antatt inntekt av katalogutkjøring -70 000,00  

    

3010 er basert på 37 medlemmer 2009   

 


